
ODRŽANA 61. SJEDNICA UPRAVNOG ODBORA
 
U petak, 2. listopada 2009. godine u Osijeku je održana 61. sjednica Upravnog odbora Udruge UPRAVITELJ na kojoj
su razmatrane završne pripreme za svečanu Skupštinu, te aktualnosti iz rada upravitelja. Sjednicu je po punomoći 
vodila gđa Marija Sesler umjesto odsutnog Predsjednika Upravnog odbora g. Marka Vučka. U zadnjem dijelu 
sjednice sudjelovao je i osječki garadonačelnik g. Krešimir Bubalo.
 
Broj: 132-1/2009
Zagreb, 12.10.2009.
 

Z A P I S N I K
 

sa 61. sjednice Upravnog odbora Udruge UPRAVITELJ
održane 2. listopada 2009. godine u Osijeku

 
Nazočni:
Predsjednica Udruge Brankica Dejanović, Predsjednik Upravnog odbora Marko Vučko i članovi UO (po punomoći 
ga zastupala Marija Sesler): Antun Bogović, Andrej Gregorec, Genarij Sutlović, Jakša Radnić, Vlado Horvat, 
Darijan Rudan (po punomoći Mario Bagarić),  te članovi stručnih odbora Tomislav Štimac, Tomislav Kani, Marija 
Sesler, Rade Ignjatović i Damir Dudarin (iz LC SLAVONIJA).
 
Za izostanak se ispričali Dolores Sorić i Dolores Bučić.
 
Sjednica je započela u 11:20 sati u prostorima Hotela OSIJEK u Osijeku,  te završila oko 11:45 sati.
 
                                                                     D N E V N I   R E D
 

1.             Usvajanje zapisnika sa 60. sjednice Upravnog odbora
2.             Završne pripreme za svečanu Skupštinu, Osijek 2009.
3.             Prijem novih članova
4.             R a z n o  
 

Predloženji Dnevni red je jednoglasno usvojen.
 
 
Zaključci sa 61. sjednice:
 
Ad_1. Jednoglasno je prihvaćen zapisnik sa 60. sjednice Upravnog odbora.
 
 
Ad_2. Nazočni su izvješteni da su izvršene sve pripremne radnje za održavanje svečane Skupštine u Osijeku, te
za popodnevnu sjednicu osnivača uUdruge u ZAVODU ZA STANOVANJE d.o.o. kada će se otkriti i prigodna ploča
u prostoriji gdje je Udruga i osnovana 8. listopada 1999. godine.
 
Predložen je sastav Radnog predsjedništva te protokol održavanja svečane Skupštine.
 
Na kraju sjednice UO priključio se i osječki gradonačelnik g. Krešimir Bubalo koji je pozdravio sudionike i uputio
par konkretnih pitanja iz problematike upravljanja o čemu je vođena kratka rasprava.
 
 
 
Ad_3. Nije bilo prijedloga za prijem u članstvo Udruge.



 
 
Ad_4. Pod razno razmatrano je više informacija i obavijesti, a potom održana i kraća PRESS konferencija za 
nazočne novinare.
 
 
 
 
 
Sastavio zapisnik:                                                                                Ovjera zapisnika:
 
 
_____________________                                                         ________________________
Damir Dudarin                                                                         Rade Ignjatović


